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Tisztelt Elnök Úr!

 

Az egyes házszabályi  rendelkezésekről szóló 10/2014. (II.  24.)  OGY határozat 2.  melléklet  45.
pontjában foglaltak megvalósulása érdekében mellékelten megküldöm  Bakos Bernadett (LMP)
országgyűlési  képviselő  "A  közösségi  közlekedés  utasszám-növekedését  követi  a  finanszírozás
növelése?" című, K/6720. számú Bakos Bernadett (LMP) országgyűlési képviselő "Bevezetik az
integrált jegyrendszert?" című, K/6721. számú Bakos Bernadett (LMP) országgyűlési képviselő
"Az  ország-  és  vármegyebérlet  budapesti  kiterjesztése  esetén  hogyan  kompenzálják  a  Főváros
bevételkiesését?" című, K/6722. számú Bakos Bernadett (LMP) országgyűlési képviselő "Milyen
kiegészítésekkel  jár  az  ország-  és  vármegyebérlet  kiterjesztése  az  intercity  vonatokra  és  az  1.
osztályra?" című, K/6723. számú írásbeli választ igénylő kérdésére adott válaszomat.



 
Címzett: Bakos Bernadett (LMP)
Benyújtó: Ágh Péter, Építési és Közlekedési Minisztérium államtitkára 
Belső iktatószám: PAT/901-1/2024/PFO 

Tisztelt Képviselő Asszony!

 

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42. §-ában foglaltak szerint a Lázár János
miniszterhez benyújtott, Bakos Bernadett (LMP) országgyűlési képviselő "A közösségi közlekedés
utasszám-növekedését  követi  a finanszírozás növelése?" című,  K/6720. számú  Bakos Bernadett
(LMP) országgyűlési  képviselő  "Bevezetik  az  integrált  jegyrendszert?" című,  K/6721.  számú
Bakos  Bernadett  (LMP) országgyűlési  képviselő  "Az  ország-  és  vármegyebérlet  budapesti
kiterjesztése esetén hogyan kompenzálják a Főváros bevételkiesését?" című, K/6722. számú Bakos
Bernadett  (LMP) országgyűlési  képviselő  "Milyen  kiegészítésekkel  jár  az  ország-  és
vármegyebérlet  kiterjesztése  az  intercity  vonatokra  és  az  1.  osztályra?" című,  K/6723.  számú
írásbeli kérdésére – a miniszter megbízásából – az alábbi választ adom.
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